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Geachte leden van het college, 
 
Geheel in tegenspraak met het voorkeurscenario van het college betreffende het accommodatiebeleid 
lezen we dat Veerburg door de gemeente zelf zal worden geëxploiteerd per 1 juli 2013. Met maar liefst 
3 ambtenaren. 
 

1) Waarom is het niet mogelijk de hal te besturen uit een delegatie van gebruikers, of door een 
beheerstichting? 

2) Zijn daartoe pogingen ondernomen? 
3) Zo nee. Waarom niet? 
4) Waarom zijn de onderhandelingen met Pieter de Geus stukgelopen? 
      (exploitatie reductie van 47.000 naar 10.000 euro is toch niet reëel) 

 
We begrijpen dat het college van Anna Paulowna in 2011 de voorkeur had voor de bouw van een 
nieuw complex op sportpark Kleine Sluis waarbij de verenigingen  dit zelf zouden gaan beheren en dat 
een meerderheid in de raad dit voorstel verworpen heeft. 
 
In de presentatie van de architect van 24 juli 2012 lezen we de stapsgewijze aanpassingen van 
Veerburg t/m 2019. Graag ontvangen wij een overzicht van gemaakte en nog te maken kosten van 
(achterstallig) onderhoud en geplande nieuw en verbouw over de jaren 2011 t/m 2019. 
 

5)  Hoe ziet het exploitatieoverzicht van 2014 er uit , inclusief rentes en afschrijvingen ? 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Rob Ravensteijn, 

Jip Pankras 


